
       Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 5/2010  w dniu 17 marca 2010 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  14.00  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski    
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecny 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Jerzy Springer     obecny 

5. Wojciech Ćwik 
 

obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz      
 

obecny 

7. Tomasz Kranc      
 

obecny 

8. Michał Piechocki  
 

obecny 

9.  
 

 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

4. ______________________________ 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
5. Robert Torz – dyrektor PZD w Wągrowcu 

_________________________________ 

_________________________________ 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Tematyka posiedzenia: 

Plan remontów dróg na 2010 rok oraz wykorzystanie przez PZD nowego 
zestawu sprzętu do prac na drogach. 

 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Pismo Zarządu Powiatu Wągrowieckiego nr OR/BR-0053/w/5/2010 skierowane 

do przewodniczącego komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji p. J. Sulikowskiego 
(załącznik nr 1 do protokołu) 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 

 



_________________________________________________________________ 
 

_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

W pierwszej części posiedzenia komisji radni wizytowali pracę nowo 
zakupionego sprzętu do prac przy oczyszczaniu poboczy dróg powiatowych na 
drodze Budziejewko – Popowo Kościelne oraz zapoznali się z efektami prac na 
drodze Budziejewko – Nieświastowice. 

 Druga części posiedzenia odbyła się w dyrekcji PZD w Wągrowcu przy ul. 
Gnieźnieńskiej. 

W związku z rezygnacją z mandatu radnego przez pana Leszka Bodusa, 
przewodniczący zwrócił się z prośbą do radnego J. Piaseckiego o objęcie funkcji 
sekretarza komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji. Radny wyraził zgodę. Komisja 
jednogłośnie przyjęła kandydaturę radnego J. Piaseckiego. 

Przewodniczący komisji J. Sulikowski poprosił dyrektora PZD R. Torza o 
przedstawienie propozycji zadań remontowych w ramach paragrafu 4270. 
Dyrektor PZD  przedstawił radnym zadania rzeczowe, które powinny być 
realizowane jako kontynuacja wcześniej rozpoczętych zadań drogowych. Zdaniem 
dyrektora powinno się zakończyć te zadania.  

Kolejne zadania to w pierwszej kolejności remonty dróg a wśród remontów 
powierzchniowe utrwalanie, które jest tańsze od odnowy i przedłuża żywotność 
dróg niskim nakładem finansowym. 

Dyrektor PZD dokonał zestawienia propozycji remontów dróg w podziale na 
poszczególne gminy. 

Radny W. Ćwik ponowił prośbę o dokonanie niezbędnej naprawy zakrętu na 
drodze do Grylewa a także na najbardziej zdewastowanym odcinku drogi Oporzyn 
– Żoń. 

Przewodniczący komisji J. Sulikowski zwraca się do wicestarosty T. Kranca z 
pytanie: czy są prowadzone rozmowy z gminami na temat przejęć dróg po 
dokonaniu remontów przez PZD. Poprosił również o przedstawienie kryteriów 
jakim zarząd będzie się kierował przy wyborze konkretnych odcinków dróg do 
remontu. 

Radny J. Springer poprosił o wyjaśnienie czy ul. Pocztowa w Mieścisku została 
przekazana gminie czy nadal jest w zarządzie powiatu. 

Radny G. Owczarzak zwrócił uwagę zebranym, że w wykazie przedstawionym 
przez dyrektora PZD brak drogi z Łosińca do Sarbii a stan nawierzchni w wielu 
miejscach jest fatalny. Dyrektor PZD wyjaśnił, że ograniczone środki finansowe 
rzutują na propozycje ewentualnych remontów. Przewodniczący J. Sulikowski 
zwrócił uwagę zebranych, że w przedstawionym wykazie brak jest również 
odcinka drogi Sławica – Szczodrochowo. 

 



Radny J. Piasecki poprosił wicestarostę o przedstawienie jak zarząd proponuje 
podział nadwyżki budżetowej i czy w podziale przewiduje się przeznaczenie części 
na remonty dróg. 
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Wicestarosta T. Kranc zwraca radny uwagę na bardzo duże potrzeby remontowe 

nie tylko w zakresie dróg ale również w innych inwestycjach remontowych takich 
np. jak: remonty w zakresie doprowadzenia gazu do obiektu oświatowego w 
Gołańczy i Antoniewie. 

Przewodniczący J. Sulikowski prosi radnych o wstrzymanie dyskusji do momentu 
określenia nadwyżki budżetowej przez Zarząd Powiatu. 

Radny J. Piasecki stwierdza, że powinna być przedstawiona przez Zarząd 
Powiatu nowa filozofia i koncepcja zmian budżetowych na najbliższe miesiące 
uwzględniająca wszystkie zmiany, które nastąpiły od momentu uchwalenia 
budżetu.  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 



 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
1.1  Zapytania 

Radny J. Piasecki prosi o wyjaśnienie czy ul. Pocztowa w Mieścisku została 
przekazana gminie czy też nie. 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 

Przewodniczący J. Sulikowski prosi o przedstawienie jakie działania zostały 
podjęte w celu przejścia na ogrzewanie gazowe w ZSP Gołańcz i MOW 
Antoniewo. 
Proszę o przedstawienie chronologii działań od złożenia wniosku na 
posiedzeniu Komisji do dzisiaj. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 



_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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Do protokołu dołączono:  
1. Pismo Zarządu Powiatu  (Załącznik nr 1) 
2. Zadania rzeczowe w ramach paragrafu 4270 – załącznik nr 2. 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
 ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 
Jerzy Piasecki Józef Sulikowski 

 



Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Józef Sulikowski 

 


